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Närvarande: Emil Larsson, Bo Melvås, Gunnar Andreasson, Herbert Eriksson, Sauli Hakkarainen, Linda 
Claesson, Caroline Mollmyr 

 

§1. Mötet öppnas 

 

§2. Föregående protokoll 

Följande kvarstår: 

Sauli kollar med skolan angående sargen. 

Mattias gör kontroll av funktionen av brandlarmet.  

Sauli har undersökt möjligheten att omvandla sjövärmen till kyla istället vid behov. Fungerar inte 
med befintlig anläggning. Behöver kompletteras med ytterligare delar. Preliminär kostnad mellan 
100 000 – 150 000 kr, offert inte lämnad än. Sauli har pratat med ordföranden för bordtennisen, det 
är inte alls lika varmt i hallen i samband med stora tävlingar nu sen vi bytte till bättre lysrör. Vi 
avvaktar med kyla. 

Den automatiska omställningen av ventilationen fungerar inte. Det gör att spjällen inte stänger till 
som de ska. Bör undersöka med elektrikern kan kolla över vad det är som inte fungerar.  

Upplevelse att det är dåligt tryck i duscharna, Bosse kollar upp det.  

 

§3. Ekonomi 

Den är fortsatt god.  

Lånet är avbetalt nu.  

Borås stad kommer att betala del av bomsystemet.  

Anders kommer att boka möte med skolans rektor för att diskutera lokalerna och avstämning. 

Lokalkontoret vill ansluta oss mot kommunalt vatten samtidigt som de vill ansluta skolan och villorna. 
Vi har avrått från att göra det. Kostnaden är för hög för anslutning.   

Fråga har inkommit kring inskaffande av hjärtstartare till Allhallen. Lions har sagt att de kan gå in och 
stötta med hälften av kostnaden, vi behöver lämna in en skriftlig begäran. Om det ska ingå utbildning 
bör vi erbjuda plats till Sebastian, gyminstruktör, samt ledare till våra hyresgäster.  

 



§4. Uthyrning och arrangemang 

Hög nyttjandegrad av hallen, fullt på vardagar, finns lite utrymme på helger. Äldre fotbollsspelare har 
flyttat ut verksamheten för säsongen.  

 

§5. Gymmet 

Roddmaskinen behöver ytterligare nya reservdelar. Vi får undersöka om det går att laga eller om det 
är dags att byta ut den. Sauli kollar upp angående inköp av ny. 

Emil har kollat på hantlar samt ställ från 12,5 kg upp till 25 kg för ca 6500 kr + ställkostnad. Finns hela 
set för ca 15 000 kr. Ska vi sälja det vi har och uppdatera med enhetligt set? Sauli kommer att kolla 
upp samtidigt som köp av roddmaskinen.  

Vi ska kolla över befintliga hantlars vikt. Ska vi köpa in hantlar med högre vikt, med tillhörande ställ? 
Diskussion kring tyngre vikt som riskerar ge mer skador på golvet då vikter släpps istället för att 
läggas ner. Sauli kollar upp möjliga alternativ. 

Status antidopingsamarbetet. Vi är certifierade. Sebastian Andersson har gått kurs ”ren till 100%”. 
Sauli ska också gå den. 

Diskussion kring prissättning. Är det dags för höjning av kostnaden? En hel del uppdateringar av 
maskiner har skett och kommer att ske. Även diskussion kring vilka som nyttjar hallen. Är en del 
personer som inte hör till vårt upptagningsområde som nyttjar hallen. Förslag är att höja till 1200 
kr/helår och 800 kr/halvår. Även förslag att ha differentierad prissättning så de som inte hör till 
upptagningsområdet har högre kostnad, då vi främst vill gynna närområdet samt de som är aktiva i 
våra föreningar. Sauli kollar upp hur den geografiska fördelningen ser ut bland de aktiva 
gymanvändare innan vi bestämmer hur vi vill gå vidare.   

 

§6. Övrigt 

Påbörjar förberedelse inför årsmötet som är 22 april.  

 

§7. Nästa möte 

30 mars kl 18.30. Fikaansvarig Caroline 


